
 
 

Vi gjør oppmerksom på at det er møteplikt for alle instituttillitsvalgte (ITV)  
Dersom du skal forlate møtet før det er ferdig må du gi beskjed til Lasse eller Maiken før møtet. Dersom du 
ikke kan møte opp MÅ du gi beskjed til Lasse eller Maiken før møtet.   
* = Alle vedlegg blir sendt ut digitalt! 

 
MØTEINNKALLING  
til Studentrådet HFs møte   
 
 
Dato:  Tirsdag 31.10.2023  
Tid: Kl. 17.00 
Sted:  Olavskvartalet, Rom 618 
 
 
 
Studentrådet HFs saker:   
 
 Konstituering av møtet  
 
 
Ref-sak 16/23 Godkjenning av referat fra Studentrådet HFs møte 03.10.23* 
Ref-sak 17/23 Saker fra studenttillitsvalgte. 
 Orientering fra FTVene 
 
O-sak STis femminutt 
 
HF-sak 32/23 Resolusjon om priser ved Sits serveringstilbud* 
HF-sak 36/23 Oppgaver utenfor vervet* 
HF-sak 37/23 Evaluering av allmøter 
HF-sak 38/23 Valgstatus  
 
HF-sak 39/23 Eventuelt 

Større eventuelt-saker bør sendes inn på forhånd, gjør runden rundt bordet 
kort. 
 
Evaluering av møtet 

 
 
 
 
Studentrådet HF 
 
Lasse Zetterlund  Maiken Kildal Berntsen 
Leder   førstekonsulent  
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REFERAT 
fra Studentrådet HFs møte  
Tirsdag 03.10.23 kl. 17.00 på U201, Kalvskinnet 
 
Møteleder:  Lasse Zetterlund 
Referent:  Maiken Kildal Berntsen 
 
 
Studentrådet HFs medlemmer: 
FTV Internt ansvarlig Lasse Zetterlund 
FTV Fakultetsansvarlig Synne Svarstad Hanslien 
FTV Læringsmiljøans. Håkon Gravem Isaksen  
FTV Kommunikasjonans. Tobias Brox Bordal 
IFR Maren Grothe  
IHK DRV Ulrik Joachim Stange  
IKM Theo Nørving Viken 
IMS Aleksander Nessan 
IMS Trym Enge Jørstad (fra kl. 17.43) 
Musikk Vilde Toverød 
ISL Ingrid Isdal Lindstrøm  
KULT  Anita Vikestad 
IFR Emilie Bergmann 
IHK ARK Norunn Kristensen 
EURO Solve Ressem 
ISL Amund Aaseng Stubbrud  
ISL  Idun Myrseth 
IKM Kirsti Jacobsen 
Musikk Emilija Petrovska 
KULT Linde Kongsvik Aga 
EURO Andreas Hollås Asphaug 
IHK ARK Kathinka Aalberg 
 
Observatør: 
Studenttinget Ida Austigård Ødegård  
 
Meldt fravær:  
LTV Hedda Solberg  
Musikk Sander Krokengen 
IHK DRV Joakim Kirksæther  
 
 
Ikke møtt:  
 
Studentrådet HFs saker:   
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Konstituering av møtet  
 Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.  
 
Runden rundt bordet 
 
IHK  

- Vært på møte om forhold mellom IMS og IHK, og hva dette betyr i praksis for 
studentene. 

- Holdt møte med ITV IMS med alle PTVer om rolleforståelse og generelle 
spørsmål (det betyr også funnet PTV for Bachelor Historie). 

- Leter etter PTV for kulmin master. 

 
IHK ARK 
 

- Vært innom forelesning å introdusert oss til førsteårs studentene.  
- Vi har hatt møte med PTVene våre.  
- Vi har hatt møte med leder for IAK og snakket om studentrepresentanten vi 

har der som skal velges nå i høst. Kommet frem til at det er mest optimalt om 
vi har samme representant og vara i IAK rådet og museumsstyret.  

- Har også hatt møte med programrådsleder.  
- Og er i gang med å planlegge ny spørreundersøkelse som skal ut til 

studentene våre 

IMS 
 

- Skaffet PTV til bachelorprogrammet 
- Hatt møte med alle PTV'er for både IHK og IMS 
- Deltatt på morgenmøte med Instituttet 
- Startet planlegging på hvordan en skal klare å formidle forskningsprosjekter 

på instituttene ned til studentene, slik at de kan delta i forskningen gjennom 
Masteroppgaver.  

- Instituttet oppdaterer nettsidene sine, og  vi har gitt innspill på hvordan en kan 
forbedre de på vegne av studentene.  

 
 
EURO 

- Avklart med programleder om arbeidsgruppe der vi skal sitte. 

 
IKM 
 

- Begynt å møte med linjeforeningsledere for å se hvordan de har det i vervet, 
hva vi kan gjøre med dem, og forventningsavklaring 

- Begynt å møte linjeforeningstyrer for å snakke om Sifra portalen 
- Hengt opp ITV plakter og hjelper PTVer med deres plakater  
- Deltatt sosialt med studentrådet 
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- Forbedredt oss til instiuttledermøte 
- Ekstraordinær hjelp med PTVer som ikke fikk vært med på tidligere møte 

 
IFR 

- Introdusert oss for førsteklassinger på religion og filosofi 
- Oppdatert instagram 
- Forsøkt verve nye PTVer 
- Sendt ut e-post til alle studenter på IFR med en introduksjon om hvem vi er, 

hva vi jobber med og hvordan vi kan nås. 
- Kontorvakt og planlegging, deltatt på sosialkveld med studentrådet. 

 

ISL 
- Planlegge møte med PTVane 
- Utvida leiargruppemøte 
- Oppdatere instagrammen til ISL 

 
 
KULT 
 

- Gjennomført PTV møte 
- Fått oversikt over referansegrupper 
- PTV har begynt å komme i kontakt med referansegruppene  
- Fått innkalling til utvida ledergruppemøte  
- Opprettholdt synlighet via sosiale medier 

 
Musikk 
 

- Hatt kontorvakt 
- Ønske om oppdatering av bookingsystemet på campus 
- Sander har opprettet Instagram-konto for IMU og lagt ut innlegg 
- Hengt opp plakater og lagt frem brosjyrer om «Si Ifra» 
- Gjennomgått sakspapirer 
- Hatt møte med Instituttleder 
- Planlagt møte med PTV-ene 
- Laget PowerPoint til ITV-info møtet 

 
 
LTV 

- Arrangert oppstartsmøte med PTVene på lektorprogrammene på HF og SU 
sammen med FUL-representant og LTV på SU. Etter møtet fikk vi støtte fra 
FUL til å dra ut å spise. Dette var veldig hyggelig da mange av PTVene kunne 
deltatt 
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- Funnet tidspunkt for allmøte. Vi må holde allmøte på et annen tidspunkt enn 
fakultetene og instituttene, og vi må også ta hensyn til at mange av 
lektorstudentene er i praksis.  

- Funnet kandidater for min stilling som LTV på HF som er på valg denne 
høsten 

 
Internt ansvarlig FTV - Lasse 

- Div. møter  

Fakultetsansvarlig FTV - Synne 
- Mulighetsmøte for innovasjon 
- Medarbeidersamtaler 
- Møte med ITVer på IMS, IHK og PTV EURO om ståa 

Læringsmiljøansvarlig FTV - Håkon 
- Mulighetsmøte for innovasjon 
- Møte med eiendom om ledige areal 
- Studenttingsmøte 

Kommunikasjonsansvarlig FTV - Tobias 
- Mulighetsmøte for innovasjon 
- Studenttingsmøte 
- Formøte til utdanningsutvalget 
- Ordnet plakatet – oversiktsplakat over studentrådet, og over valgperioden 

Studenttinget v/ Ida 
- Jeg har jobbet mye med utvikling av læringsmiljøpolitisk plattform, både 

diskusjoner og inkorporering av høringsinnspill. 
- Det var STi-møte torsdag 28.02. Studenttinget vedtok ny utdanningspolitisk 

plattform og etiske retningslinjer. 
- Vært i møte om et areal på Dragvolls nivå 2 med FTVer på HF og SU og Erik i 

STi. 
- Besøkt Studentparlamentet i Ålesund. 

 
 
Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge: HF-sak 32/23 Resolusjon om priser 
ved Sits serveringstilbud, HF-sak 33/23 Tverrfaglighet og emnevalg på tvers av 
studieprogram, HF-sak 34/23 Valg høsten 2023, HF-sak 35/23 Eventuelt. 
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HF-sak 32/23 Resolusjon om priser ved Sits serveringstilbud 
Saksbehandler ønsker innspill på resolusjonen: 
 
Studentrådet ved det humanistiske fakultet mener: 

- At prisnivået ved alle Sits serveringssteder settes ned. Særlig hektoprisen i 
kantinene må ned fra dagens 18,40 kr, til 15,00 kr. 

- At Sit fraviker nåværende praksis med ansattgoder for egne ansatte, og heller 
tilbyr billigere mat for alle. 

Det diskuteres hvorvidt ansatte i Sit bør beholde sine ansattgoder. Noen hevder de 
skal beholde disse, mens andre mener dette ikke er riktig ovenfor studentene. Det er 
usikkert hvor mye de får i rabatt. For studenter er det en midlertidig 
situasjon/utfordring, mens det for de ansatte vil ha konsekvenser i lang tid.  
 
Det diskuteres om resolusjonen skal si noe om hektoprisen i kroner, eller om man 
heller skal be om reduserte priser. Dersom resolusjonen skal inneholde en 
fastsetting av hektopris, ville det kanskje vært hensiktsmessig med en enda lavere 
hektopris, for å sende et tydeligere signal. Hensikten med resolusjonen er redusert 
pris.  
 
Flere har observert at Sit har redusert åpningstidene sine. Det kommenteres også at 
de tilbudene de kjører i sine kantiner/kiosker, som regel er på usunne varer, for 
eksempel brus. Campus olavskvartalet har ingen kantinetilbud. Tilbakemelding om at 
det bør være et kantinetilbud på alle campuser.  
 
Saksbehandler tar innspillene med seg, og gjør en omformulering av resolusjonen, 
før vi diskuterer den på neste studentrådsmøte, 31.10.23. 
 
HF-sak 33/23 Tverrfaglighet og emnevalg på tvers av studieprogram 
På bakgrunn av NTNUs satsing på tverrfaglig samarbeid og samhandling  for både 
studenter og ansatte ved NTNU ønsker saksbehandler tilbakemeldinger på følgende 
diskusjonsspørsmål: 
 

1. Hvordan opplever dere tverrfaglig samhandling ved deres institutter? Er det 
tydelig informasjon tilgjengelig rundt emnevalg og breddeår? 

- På IKM blir de oppfordret til å ta emner fra andre studieprogram innad i 
instituttet. Noen program har også mulighet til å ta emner på økonomi.  

- Lite tverrfaglig samarbeid på ISL, de fleste studieløpene er satt. På tegnspråk 
er det mulighet for å velge egne emner. 

- På arkeologi opplever de at de har en del emner å velge mellom. Samtidig 
opplever en del at når de må ta andre emner/breddeår, mister de tilhørigheten 
til faktisk valgte studie. Det sies også at mange slutter dette året, fordi det ikke 
er emner innenfor valgt studieprogram. Det etterspørres mer informasjon om 
hvilke emner man kan ta. 
 

2. Har dere opplevd at emner dere ønsker å ta er adgangsbegrenset, og at dette 
ikke har gitt dere muligheten til å ta emnene? 
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- En del studenter ønsker å ta økonomi, der de ikke har fått tilgang. Det samme 
med en del teknologiemner. 

- Det oppleves mangel på informasjon om andre emner. Noen emner får man 
ikke tatt dersom man ikke tilhører studiet, eller fakultetet. 
 

3. Er studieveiledere ved deres institutter godt nok forberedt til å veilede 
studenter i frie emnevalg? Vet de nok om emner ved andre fakulteter som kan 
være interessante eller relevante for deres studieprogram? 

- På ARK opplever de ofte å bli ledet mot KULMI, og at det ikke blir presentert 
så mange ulike muligheter. 

- På EURO opplever de at det er god kunnskap, og at det finnes en del 
muligheter. 

- På ISL har det vært ulike erfaringer. En del får god oppfølging. Men mange 
opplever lite informasjon når det gjelder å ta emner på andre fakultet. 

- Noen studenter har opplevd å komme til studieveileder på ulike institutt, og 
ikke fått noe særlig svar. 

- På IKM har de snakket med instituttledelsen om å etablere en digital løsning, 
der man kan bli kjent med hvilke muligheter man har ved hvert studieprogram. 
Dette kunne avlastet studieveiledere, og gjort det enklere for studenter å 
navigere seg. Det finnes en emneoversikt, men det kunne vært nyttig med en 
filtreringsfunksjon.  

- En utfordring for lektorer har vært å velge matematikk som fag 2 (fag 2 
tilsvarer et breddeår på bachelor). Her har studentene opplevd å få ulike svar 
fra ulike institutt. For eksempel har studenter ved ulike ML-program fått ulike 
tilbakemeldinger når det gjelder emnesammensetning for matematikk som fag 
2, noe som har skapt noe forvirring da man blir like kvalifisert for å undervise i 
matematikk. Erfarte å bli henvist frem og tilbake mellom studieveiledere på 
fakultet, uten at noen har nok kunnskap om disse muligehetene. 

 
4. Er det andre utfordringer dere opplever knyttet til tverrfaglig samhandling ved 

deres institutter? 
- På EURO opplever ikke studenter at deres tverrfaglige emner er så relevant.  
- På for eksempel bachelor i historie, kan man ikke før på femte kan velge 

relevante emner innen historie. Det gjør at mange som har interesse for en 
del av historien, ikke får jobbet med disse emnene, før langt ut i studieløpet. 

- Det er på flere program mulighet for å bytte om på breddeår og bachelorår, 
uten at dette er kjent for studentene. 

- Musikk har ikke breddeår, og er ikke kjent med at noen emner kan byttes ut. 
Det er heller ikke åpent for at studenter fra andre studieprogram kan ta emner 
fra musikk. 
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HF-sak 34/23 Valg høsten 2023 
Mandag 23. oktober er det allmøte på fakultetsnivå. Mandag 30. oktober er det 
allmøter på institutt. Alle må sende ut innkalling 2 uker før. Facebookarrangement 
holder. Saksliste legges ut én uke før allmøtet. Husk at dere har møteplikt. Det 
gjelder også PTVene, så inviter de med. Se presentasjon om valg og allmøte som 
ble vist under møtet på Teams: Valg og allmøte pp studentrådsmøte 03.10.23.pptx.  
Husk å spør instituttene deres om penger til pizza.  
 
 
HF-sak 35/23 Eventuelt 
 
Eventueltsak 1 Ledige FTV verv til våren 
   Fakultetsansvarlig fakultetstillitsvalgt Synne, og 
læringsmiljøansvarlig fakultetstillitsvalgt Håkon er ferdig med sine verv dette 
semesteret, og disse vervene vil komme til valg i høst, for perioden V24-H24. 
 
Møtekritikk tas til etterretning  
 
Møtet heves kl. 19.02 
 
 
Lasse Zetterlund Maiken Kildal Berntsen 
Leder HF  Referent  

https://studntnu.sharepoint.com/:p:/r/sites/o365_Kontorvakt-StudentrdHF/Shared%20Documents/Studentr%C3%A5d%20HF/Valg%20og%20allm%C3%B8te%20pp%20studentr%C3%A5dsm%C3%B8te%2003.10.23.pptx?d=wbdbce3b30ca94fef9baaaece03b26a91&csf=1&web=1&e=lz7Rih


 
  

HF-sak 32/23 
Saksbehandler: Håkon Gravem Isaksen 
 
 
Resolusjon om Sits serveringstilbud 
 
Studentrådet ved det humanistiske fakultet ønsker med dette å rette oppmerksomheten mot 
det høye prisnivået i Sits serveringstilbud på NTNUs campuser. I en tid hvor levekostnadene 
øker er studentene, som allerede er en økonomisk utsatt gruppe, under stadig press. Det er 
viktigere enn noen gang at samskipnaden klarer å holde prisnivået i sine serveringstilbud på 
et lavt nivå. Dessverre kan det virke som om at Sit ikke lenger klarer å levere et tilbud som 
er hensiktsmessig priset for studentene. Uavhengig av hva som forårsaker slike høye priser, 
forventer studentrådet at Sit fatter tiltak for å senke prisene.  
 
Studentrådet merker seg også at Sit operer med ansattpriser i sine serveringstilbud, hvor 
Sits ansatte kan kjøpe mat til rabatterte priser. Signaleffekten dette sender til studentene, 
hvor det kan virke som om at Sit heller prioriterer rabatter til egne ansatte, er særlig uheldig 
gitt dagens situasjon. Studentrådet ønsker å minne samskipnaden på sitt ansvar overfor 
studentene. I studentsamskipnadsloven § 3. Studentsamskipnadens oppgaver og 
organisering fremgår det tydelig at «En studentsamskipnad har til oppgave å ta seg av 
studentenes velferdsbehov ved det enkelte lærested.»1 Videre skal studentsamskipnaden 
tilby tjenester til studenter, men kan i begrenset omfang også tilby tjenester til andre enn 
studenter, så fremt slik aktivitet kan drives med overskudd, og at dette overskuddet kommer 
studentvelferden til gode.2 Selv om ansattgoder ikke nødvendigvis kan regnes som atskilte 
tjenester, ønsker studentrådet at Sit tar ordlyden fra lovverket til seg og lar dette prinsippet 
være førende for sin fremtidige praksis rundt ansattgoder.  
 
Videre synes studentrådet at Sit gjør en for dårlig jobb i det å opprettholde likeverdige og 
gode serveringstilbud på tvers av NTNUs campuser. Dette går særlig ut over studentene 
ved det humanistiske fakultet som er tilknyttet musikkmiljøene med tilholdssted i 
Olavskvartalet. Studentrådet krever at Sit klarer å tilby et serveringstilbud ved alle campuser 
tilknyttet NTNU. 
 
Skal Sit fortsette å operere med de fordeler de har gjennom sin særstilling overfor NTNU, 
forventer studentrådet at prisnivået tas betraktelig ned og at Sit gjennomgår egen praksis 
med ansattgoder i sine serveringstilbud. Er prisene for høye for Sits ansatte, er de også for 
høye for studentene. Sit må også i større grad enn i dag, sikre at alle studenter opplever å 
ha et godt serveringstilbud ved campusen de tilhører. 

 
 
 
1 Lov om studentsamskipnader (studentsamskipnadsloven) § 3. Studentsamskipnadens oppgaver og 
organisering.  
2 Ibid. 



Studentrådet HF  
HF-sak 32/23 Resolusjon om Sits serveringstilbud 

Side 2 av 2 
 

Studentrådet ved det humanistiske fakultet mener: 
• At prisnivået ved alle Sits serveringssteder må settes ned. Særlig hektoprisen på 

varmmat i kantinene må betraktelig ned fra dagens nivå.  
• At Sit må fravike nåværende praksis med ansattgoder for egne ansatte, og heller 

tilbyr billigere mat for alle. 
• At Sit må sørge for at det det finnes serveringstilbud for studenter ved alle NTNUs 

campuser. 
 



 

  
HF-sak 36/23 

 
Saksbehandler: Synne Svarstad Hanslien 

 
 
Oppgaver utenfor vervet 
 
Forkortelser  
 
HF  - Det humanistiske fakultet  
SU               - Fakultet for samfunns- og utdanningsvitenskap 
FTV  - Fakultetstillitsvalgt    
ITV  - Instituttillitsvalgt  
LTV  - Lektortillitsvalgt  
PTV  - Programtillitsvalgt  
 
 
Bakgrunn for saken 
De tillitsvalgte ved Studentrådet HF blir ofte spurt om å utføre oppgaver utenfor vervet. Dette 
kan for eksempel være å sitte som studentrepresentant i forskjellige grupper og utvalg. Vi 
har blitt gjort oppmerksomme på at det er veldig forskjellig praksis med tanke på honorar og 
arbeidsmengde ved de forskjellige enhetene.  
 
I stillingsinstruksene som ble vedtatt på allmøtet ved det humanistiske fakultet 23.oktober, 
har vi oppført følgende arbeidsoppgaver som kan timeføres:  
 

• Møter knyttet til enhetens administrasjon og ledelse, som redegjort for i NTNUs 
kvalitetssystem (instituttstyremøter, utdanningsutvalg eller tilsvarende) 

• Møtene med de programtillitsvalgte gjennom semesteret 
• Studentrådsmøter 
• Ukentlig kontortid 

 
Saksbehandlers vurdering 
Saksbehandler har inntrykk av at oppgavene til de tillitsvalgte ved HF ofte går utenfor vervet. 
Det er derfor viktig at vi tar opp saken i Studentrådet HF for å se hvordan praksisen er ved 
de ulike instituttene, og høre hvilke erfaringer dere som tillitsvalgte har med oppgaver 
utenfor vervet. Vi ønsker at samarbeidet mellom studenttillitsvalgte og deres enhet skal 
være best mulig, og vi ser det derfor nødvendig å kartlegge hvordan praksisen er med 
ekstraarbeid ved deres enheter.  
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Spørsmål til diskusjon 

• Hvilke oppgaver har dere blitt spurt om å utføre av instituttet? 
• Får dere honorar utover kontraktene deres dersom dere deltar i slike oppgaver (f.eks. 

pedagogiske komiteer)?  
• Hva synes dere er rimelig at instituttene ber dere om å gjøre utover deres faste 

arbeidsoppgaver? 
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